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Beantwoording technische vragen 
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Agendapunt/onderwerp Harmonisatie subsidies Kulturhusen  

Eenheid   Maatschappelijke Ondersteuning 

Contactpersoon  Loekie de Vries 

Contactgegevens  l.devries@dalfsen.nl  

    0529 - 43 89 22 

 

Technische vragen: 

Vraag: 

In dit rapport “harmonisatie subsidies Kulturhusen “ wordt een vergelijk gemaakt op basis van de 

exploitatiecijfers. Zoals in het RVS wordt aangegeven wordt na het updaten van de DMJOP’s aan de 

hand van deze uitkomsten en de resultaten van dit rapport de definitieve subsidies/financiële 

gevolgen vastgesteld. Zijn dit de enige kriteria/uitgangspunten voor het vaststellen van de bijdragen 

aan de betreffende Kulturhusen ? Komen de Kulturhusen die nu nog aanvullende bijdragen krijgen 

voor b.v. aflossing e.d. buiten de nu genoemde subsidies hierdoor niet in de problemen ? 

Antwoord:  

De gehanteerde criteria en uitgangspunten zoals in het harmonisatievoorstel worden genoemd zijn 

de basis voor het vaststellen van de hoogte van bijdragen.  

   

Vraag:  

 In de planning staat genoemd dat de uitkomsten met het traject met Hoonhorst uiterlijk in 2024 aan 

de raad worden gepresenteerd.  Kan hier ook een wat preciezer tijdspad voor worden aangegeven ? 

Q1 ? 

Antwoord:  

We zijn op het moment met het bestuur van Kulturhus Hoonhorst en andere partijen in overleg over 

de uitwerking van het Kulturhus Hoonhorst. We hechten er aan dit in gezamenlijkheid te doen. Zodra 

het mogelijk is zullen we met voorstellen richting uw raad komen. Het is nu nog te vroeg om een 

datum te noemen.    

 

Vraag: 

Het DMJOP wordt nu in opdracht van de gemeente opgesteld of geactualiseerd. Wat is hierbij de 

afspraak voor het vervolg, hoe blijft deze actueel ? Blijft dit een actie die bij de gemeente blijft liggen 

of valt dit straks weer onder de verantwoordelijkheid van de betreffende Kulturhusen ?  

Antwoord:  
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DMJOP is en blijft de verantwoordelijkheid van de eigenaren van een gebouw. Na vaststelling van de 

DMJOP’s zal dit jaarlijks onderwerp van overleg zijn tussen gemeente en het betreffende 

kulturhusbestuur.  

 

Vraag: 

Zijn er nog financiële consequenties ( onderhoudskosten, verzekeringen e.d. ) bij het privatiseren van 

het Kulturhus de Mozaïek ? Is dat nog van invloed op de conclusies in deze rapportage ? 

Antwoord:  

Dit valt niet onder de scope van dit voorstel. Zoals in het raadsvoorstel aangegeven, is het 

voornemen om de privatisering van de Mozaïek inclusief financiële consequenties, in december aan 

uw raad voor te leggen. De conclusies uit deze rapportage staan op zichzelf.  

 

Vraag:  

In het verleden is wel eens uitgesproken om de administratieve systemen van de diverse Kulturhusen 

op elkaar aan te laten sluiten, dit zou na de harmonisatie een vervolg kunnen zijn. Speelt dit nog en 

wat zijn hiervan de voordelen cq. nadelen ? 

Antwoord:  

De beslissing om een de administratieve systemen op elkaar te laten aan sluiten, is van de besturen 

onderling. Een gezamenlijke administratie van de Kulturhusen kan enerzijds een lastenverlichting 

opleveren voor de besturen en anderzijds ook meer inzicht geven (benchmark) voor besturen en 

gemeenten.  Dit zal ook met de besturen besproken worden. 

 

Vraag:  

In het beschikbaar gestelde rapport van “onze gebouwen” wordt aangegeven dat in 2023 er een 

aanvullende bijdrage nodig is voor de Wiekelaar. (o.a. H 5.2  onderdeel d) Volgens het Raadsvoorstel 

wordt deze nu in 2024 verstrekt . Komt de Wiekelaar hierdoor niet in de problemen, doordat deze 

bijdrage opschuift ? Is dit kort gesloten met het bestuur ? 

Antwoord:  

We overleggen met het bestuur van de Wiekelaar over de eventuele gevolgen waarbij we willen 

voorkomen dat er te grote problemen ontstaan.  

 

 


